
ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΑ ΠΡΟ ΗΔ

κύριε πρόεδρε
Μετά την ημερομηνία που σας αποστείλαμε με τα θέματα που προτείναμε 
για την Η.Δ. του Π.Σ. της 21/3/15 προέκυψαν σοβαρά προβλήματα στα 
οποία θεωρούμε ότι το Π.Σ. πρέπει να πάρει θέση. Για αυτό προτείνουμε 
να συζητηθούν προ Η.Δ. στην συνεδρίαση της 21/3/15.
Αυτά είναι:

1. Το Σάββατο 14/3/15 έγινε σύσκεψη στο πολιτιστικό Κέντρο Γουβιών 
με  πρωτοβουλία  των  Συλλόγων  των  Δημοτικών  Σχολείων 
Κοντοκαλίου και Γουβιών. Αναδείχθηκε από τους εκπροσώπους των 
Γονέων η απαράδεκτη κατάσταση που υπάρχει στα δύο σχολεία και 
απαιτήθηκε  η  κατασκευή  νέου  κτιριακού  συγκροτήματος  για  να 
στεγάσει και τα 2 σχολεία και το Νηπιαγωγείο. Οικόπεδο υπάρχει, 
θα το αξιολογήσει ο Δήμος, όπως επίσης υπάρχει και μελέτη. Το 
μείζον θέμα είναι η χρηματοδότηση της κατασκευής νέου σχολικού 
συγκροτήματος.  Προτείνουμε  το  Π.Σ.  να  απαιτήσει  από  την 
κυβέρνηση τη χρηματοδότηση του είτε από το Τομεακό Πρόγραμμα 
Παιδείας του ΕΣΠΑ είτε από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων.

2. Πληροφορηθήκαμε ότι διακόπηκαν τα δρομολόγια πλοίων από Ιθάκη 
προς  Πάτρα  και  Κυλήνη.  Η  συγκοινωνία  γίνεται  μόνον  μέσω 
Αστακού.  Προτείνουμε  να  συζητηθεί  το  θέμα  με  απαίτηση  για 
άμεση παρέμβαση από την κυβέρνηση και τον Περιφερειάρχη ώστε 
να  επαναληφθούν  και  μονιμοποιηθούν  τα  δρομολόγια  Ιθάκης-
Κεφαλονιάς προς Πάτρα.

Θέτουμε και μια επερώτηση προς τον κ. Περιφερειάρχη: Να ενημερώσει 
το  Π.Σ.  για  ποιο  λόγο  προχώρησε  σε  απ’  ευθείας  ανάθεση  δράσεων 
τουριστικής προβολής σε δύο εταιρείες χωρίς να έχει γνώμη το Π.Σ.;

Κέρκυρα 18/3/15
Θ. Γουλής


